
 
Bestyrelsesmøde 

tirsdag, den 01.04.2025 kl. 10 
Referat 

Deltagere: Bent Skov Petersen, Dagny Beier, Niels Christiansen, Jonny 
Hansen, Anne Marie Lorentzen 
Referent: Anne Marie Lorentzen


1. Nyt siden sidst 
Til orientering har gartneren efter plantet ved den sorte mur og der er plantet 
nyt træ ved Gasværksvej i.s.f. det knækkede.


Bestyrelses kursus (Beboerdemokratiet i den almene sektor) på Rødekro Kro 
3. marts - et rigtig godt kursus hvor 3 af bestyrelsen deltog.


Præsentation af bestyrelsesuniverset BOLIG-FY på Folkehjem 17. marts - 
hele bestyrelsen deltog.


2.  Opfølgning på Beboerhenvendelse: Ønske om blomstrende buske 
ved den sorte mur 
Bestyrelsen har været behjælpelig med at indhente forslag og prisoverslag 
fra Gartner Lyng - materialet vil blive videresendt til beboer som hjælp - hvis 
de stadig ønsker at sende forslag om beplantning til Beboermødet.


Da det drejer sig om disponering af fællesarealer skal beboerne høres - d.v.s. 
at det skal indsendes som forslag til Afdelingsmødet i november.


3.  Ny tiltag: “Kom og få en uformel snak med bestyrelsen” 
Vi har tænkt at være 2 bestyrelsesmedlemmer og en kande kaffe - så har i 
noget på hjertet eller bare vil snakke lidt så træffes vi i 

Festsalen tirsdag, den 6. maj kl. 10.30 - 11.30. 
Opslag kommer på tavlerne ved indgangen




4.  Beboerhenvendelse: Nr. 5 Mosbegroninger i fuger på væg mod 
Haderslevvej 
Iflg. Poul Erik arbejdes der på at finde en løsning, så vandet ikke løber ned af 
muren. 
Vi må gerne selv rengøre (så det gør vi). 

5.  Onsdags åben i festsalen 
Stole gymnastik stopper 1. maj for denne sæson - men festsalen vil stadig 
være åben onsdage fra kl. 14 - 17 til fælles hygge, kaffe og spil.

Diverse spil flyttes til bogreolen.


6. Opgradering af hjemmesiden domeasyd.dk  
Forslag til afdelingsmøde, bestyrelse og ejendomsmester kan nu indsendes 
via “klik” på domeasyd.dk 

Har du gode forslag, som kan gøre din boligforening til et bedre sted at bo, 
så kan du sende dine tanker og ideer til bestyrelsen som et skriftligt forslag.


Referater fra bestyrelses- og afdelings møder vil også blive lagt på 
hjemmesiden: Klik på Boligselskaber/Domeasyd/Cimbria Parken.


7.  Beboersnak - madhold for mænd? 
Ideer til aktiviteter for beboerne er altid meget velkomne - da ovennævnte er 
en vinteraktivitet vil der i sensommeren blive indkaldt til et møde for  
interesserede der vil gå sammen om at opstarte et madhold.


8.  Eventuelt 
Vi beder om, at opslag på opslagstavlerne efter passende tid kun fjernes af 
“ejermanden”  

Beboer har efterspurgt, at der kommer opslag med dato for udvendig 
vindues vask næste gang (der vaskes 2 gange årligt) - videresendt til 
Servicenter Syd. 
Mågebekæmpelse lig sidste år - der er søgt om regulering ved 
Naturstyrelsen.

Bestyrelsen har diskuteret evt. Facebook for beboerne i Cimbria Parken - 
udsat til efteråret.

Der vil også i sensommeren blive indkaldt til møde om der evt. er interesse 
for at starte en  “Banko club”.


Næste møde tirsdag, den 1. Juli kl. 10 

http://domeasyd.dk
http://domeasyd.dk



